

Date: May 18, 2026 The Egyptian Stock Exchange Disclosure Sector Greetings,	التاريخ : 2026 / 05 / 18 الساده/ البورصة المصرية إدارة الإفصاح تحية طيبة وبعد ،،
Kindly be informed that the Tenth of Ramadan for Pharmaceutical Industries and Diagnostic Reagents (Rameda)' Board of Directors Convened on Monday dated 18 / 05 / 2026 and approved the following decisions:	نحيط سيادتكم علما بقرارات مجلس إدارة شركة العاشر من رمضان للصناعات الدوائية والمستحضرات التشخيصية (راميدا) المنعقد يوم الاثنين الموافق 18 / 05 / 2026
1- The Board unanimously approved the Audit Committee Report on the separate and consolidated financial statements for the financial period ending march 31th, 2026	1- وافق مجلس الإدارة بالإجماع على ما جاء بتقرير لجنة المراجعة بشأن القوائم المالية المستقلة والمجمعة عن الفترة المالية المنتهية في 31 مارس 2026.
2- The Board unanimously approved the separate and consolidated financial statements for the financial period ending march 31th, 2026.	2- وافق مجلس الإدارة بالإجماع على اعتماد القوائم المالية المستقلة والمجمعة عن الفترة المالية المنتهية في 31 مارس 2026 وتقرير مراقب الحسابات عليها .

Head of M&A and Investor Relations

Khaled Daader

K. Daader

